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Op zaterdag 21 mei zijn we in Zeist bij elkaar geweest voor de Algemene 

Ledenvergadering. Nadat iedereen plaats had genomen op de tribune van de KNVB 

Campus heeft Berend Rubingh (Back2Basics) ons meegenomen in de veranderingen 

binnen het verenigingsleven. Voor velen herkenbare situaties en interessante 

denkrichtingen. Met aansprekende voorbeelden heeft Berend gesproken over de 

veranderingen in de maatschappij, bij verenigingsbesturen, voor vrijwilligers en in het 

verenigingsleven. Omdat de presentatie van Back2Basics voor alle leden interessant is, is 

deze via de website van de KNZB te downloaden. 

 

Na een korte pauze zijn we van start gegaan met de agenda van de Algemene 

Ledenvergadering. Aan de hand van het publicitair en het financieel jaarverslag hebben 

we teruggeblikt naar 2021. Aschwin Lankwarden (algemeen directeur) heeft kort 

stilgestaan bij de belangrijke speerpunten van vorig jaar en Jeroen de Leeuw 

(penningmeester bestuur) heeft het financieel jaarverslag toegelicht. Aan de hand van 

het financieel jaarverslag zijn ook vragen gekomen, welke door de penningmeester zijn 

beantwoordt. De dag voorafgaand aan de ALV waren ook al veel vragen beantwoordt 

inzake de financiën tijdens het financieel vragenuurtje.  

 

Tijdens de vorige (digitale) ALV is door de leden een besluit genomen om de structuur 

binnen de KNZB te moderniseren. Op basis van die keuze kunnen we met elkaar verder 

bouwen aan de zwemsport. Henk Delwel (bestuurslid) heeft zaterdag 21 mei het 

implementatieplan en de voortgang binnen het project bestuurlijke ontwikkeling met de 

aanwezigen besproken. Natuurlijk waren er ook nu vragen vanuit onze leden. Dat is fijn 

want door samen deze vragen verder uit te diepen kunnen we zorgen dat de 

implementatie van het nieuwe besturingsmodel zorgvuldig verloopt.  

 

Ook de verkiezing van de nieuwe voorzitter en 3 nieuwe algemene bestuursleden stond 

tijdens de ALV op de agenda. Mathilde Vink (bestuurslid) heeft het gevolgde 

selectieproces nog even kort toegelicht. De leden hebben ingestemd met het nieuwe 

voorzitterschap van Hayke Veldman en de drie bestuursleden te weten: Joëlle Staps, 

Henk Delwel en Anne-Maartje Ordelman. Onze nieuwe voorzitter maar ook de drie 

geselecteerde bestuursleden worden de komende periode uitgebreid aan onze leden en 

collega’s voorgesteld. 

 

Nadat ook de leden van onze Bondsraad en de leden voor de Tuchtcommissie waren 

benoemd, kwam misschien wel het belangrijkste onderdeel aan bod; de 

onderscheidingen! Voor de zwemsport vormen vrijwilligers de ruggengraat. De 

zwemsport wordt in Nederland georganiseerd door honderden vrijwilligers. Vrijwilligers 

zorgen voor het wekelijks reilen en zeilen van wedstrijden en competities, voor alle 

activiteiten binnen verenigingen, voor lokale binding. Veel vrijwilligers zijn al jarenlang 

betrokken bij de zwemsport. Eigenlijk hoort iedere vrijwilliger de vrijwilligersprijs 

uitgereikt te krijgen. Zeker de afgelopen jaren gedurende de pandemie is bijzonder veel 

gevraagd van onze vrijwilligers. Het bestuur heeft ook tijdens deze ALV alle vrijwilligers 

bedankt voor hun vaak jarenlange inzet en bijdrage aan de zwemsport.  

 

Aschwin Lankwarden heeft samen met Joëlle Staps de onderscheidingen uitgereikt. In 

een apart nieuwsartikel hebben we uitgebreid aandacht gehad voor de uitgereikte 

onderscheidingen. Daarmee zetten we onze vrijwilligers nogmaals extra in het zonnetje.  

 

We kijken terug op een constructieve en prettige Algemene Ledenvergadering waarbij we 

er samen voor hebben gezorgd dat belangrijke besluiten zijn genomen en er ruimte was 

voor elkaar. 

https://www.knzb.nl/knzb/algemene_ledenvergadering/
https://www.knzb.nl/actueel/nieuws/bericht/1000055054/inzet_beloond_met_onderscheidingen_op_algemene_ledenvergadering/

